
Referat af skolebestyrelsesmøde 19. juni i Bindslev kl. 17-19.00 - personalerummet 

Mødeleder: Anette Afbud fra:  Maria. Øvrige deltagere:  

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbere-

delse/ 

proces 

Tid Referat 

1. Generelle 

orienteringer 

Lars   10 Der er ansat en lærer til English House. Der arbejdes på at 
finde en løsning, så English House etableres ved Sindal Skole 
mhp. at samle de 2 sproghuse.  
Orientering om, at der er ansat en ny pædagog i Sindal.  
 
 

2. Orientering om 

status på 

strukturanalysen 

v/Anette og Lars 

 

Anette/

Lars 

Lars og Anette orienterer om status 

på strukturanalysen. Bl.a. vises noget 

af de oplæg, som BFU-udvalget fik d. 

22. maj vedr. 

specialundervisningsområdet.  

 20 Orientering om især specialundervisningsområdet.  
 

3. Dialogmøde med 

BFU 12. juni 

Anette Anette orienterer om dialogmødet 

12. juni med BFU-udvalget, hvor 

budget 24 og 

skoleudviklingssamtaler var på 

dagsorden. 

 10 Budget 2024: ”Vedligeholdelsesbudget”, hvilket vil sige at hvis 
politikerne ønsker nye indsatser, så skal finansieringen findes 
inden for eget fagområde.  
Anette orienterede om de foreløbige tiltag, som BFU-udvalget 
har bedt om at få beskrevet.  
Derudover orienterede Anette om begrebet 
”skoleudviklingssamtaler” 

4. Princip vedr. 

meddelelsesbog. 

(bilag) 

 Lars præsenterer forslag til princip 

vedr. meddelelsesbogen for 

kommende skoleår.  

Princippet har ikke været drøftet i 

MED-udvalget endnu, men dette 

sker lige på den anden side af 

sommerferien. 

 15 Princippet godkendt. Lars sætter dato på. 



 

5. Orientering om 

mulig løsning i 

Sindal ifht. bod 

 Lars orienterer om mulig løsning i 

Sindal vedr. salg af mad i boden efter 

sommerferien. 

 10 Lars orienterede om, at der planlægges med salg af ”bake-off” 

produkter i Sindal efter sommerferien. Målgruppen er især de 

ældste elever – men de yngre er selvfølgelig også velkomne til 

at købe. Der bliver mulighed for betaling med mobilepay og 

kreditkort. Der kommer særskilt information ud om dette til 

forældrene, når vi er helt klar. 

Der blev spurgt om, hvorvidt man kunne have en microovn i 

Bindslev til at varme mad. Lars tager det med videre.  

 

 

5.

a 
Ansøgninger om 

udvidet 

åbningstid i SFO 

    Efter dagsordensudsendelse er der kommet 4 ansøgninger om 

udvidet åbningstid i SFO om morgenen i Sindal.  

Bestyrelsen godkender ansøgningerne forudsat at der har 

været en dialog. Fremover ikke tidligere end kl. 6. 

 

6. Evt.    5 Charlotte forventer at træde ud af bestyrelsen fra august. 

Lars og Anette ser på listen over suppleanter og kontakter 

dem. 

Om alt går vel, så kan vi ca. 18.15 køre til Tversted og købe en is som afslutning på skoleåret       

Dejlig is i Tversted       


